勝 特 力 材 料 886-3-5773766 胜特力电子(上海) 86-21-34970699 胜特力电子(深圳) 86-755-83298787 Http://www.100y.com.tw

参数▫

# 亚克力抛光套装

只需简单擦拭 还您亮洁表面



- 01 亚克力划痕消除擦亮膏
- 02 亚克力晶透擦拭抛光膏
- 03 亚克力专用擦拭柔软布
- 04 超精细纳米材料技术配方

名称 擦亮膏.抛光膏

规格 双组份130g

保质期 二年

用途 消除亚克力表面轻微的拉毛或脏纹



#### **Property of Products:**

- Recipe of fine polishing ointment with nanotechnology;
   Erase the slight scratches on the
- Erase the slight scratches on the surface of acryl immediately!
- 3. It's simple and efficient to get rid
  of the dirts, stains and scratches on
  the acryl surface, and recover its
  brightness; specially suitable for
  renew of the acryl products;
  4. It's more effective to use "MODEL.
- It's more effective to use "MODEL A" ointment firstly, and then use "MODEL B" to polish it!

### How to use:

- Finding the scratches area after cleaning the acryl surface with water!
- And then, wipe its scratches on the surface repeatedly with a little ointment in moderately for 1-2 minutes; after that wipe off it with a new special fabric, then you can check out the effect.
- It's better to use the super-fine polishing to wipe it repeatedly if you're not satisfy with the results!
- 4. It suggest to use of the water-fast sand paper of 1200# above to grinding it in first even if the scratches of surface is serious!

### 产品特性:

- 1. 纳米科技的特细研磨抛光膏配方。 2. 立竿见影地消除压克力表面轻微擦
- 3. 简单有效地祛除压克力表面的灰垢、 脏纹、 确读、 划痕, 还原压克力的高 透色泽。特别适合压克力产品翻新。 4. 一般, 先用擦亮音, 再用抛光音, 这样效果好。









#### 使用介绍:

- 1. 先用清水洗干净压克力表面。找到 划痕处。
- 2.挤少量膏体到专用超软擦拭布,稍 微适度用力来回反复擦拭有轻度划痕 的压克力表面,1分钟内可重复沾膏擦 拭几次,然后再用干净的专用擦拭布 擦净查看效果。
- 假如对此时的表面还是有点不满意,可以用更精细的晶透擦拭抛光膏再次重复擦拭,你将得到更满意的结果。
   若表面划痕太深,建议先用1200目以上耐水砂纸湿磨并擦干净后再使用



#### Property of products:

- Super-fine recipe of nanotechnology;
- You can use the products directly to polish it once there are a slight scratches and dirts on the surface!
- Normally it's better to use the "MODELA" at first step, and then use "MODELB" to polish it!
- A protection membrane covers on the surface.

#### How to use:

- 1. Finding the slight scratches area after cleaning the acryl surface with
- And then, wipe its scratches on the surface repeatedly with a little ointment in moderately for 1-2 minutes; after that rub up it with a new special fabric for checking out the effect.
- 3. It's better to rub up it repeatedly if you're not satisfy with the results!
- 4. It suggest to use of the water-fast sand paper of 1200# above to grinding it in first even if the scratches of surface is serious! And then use of "MODELA", last use of "MODELB".

# 产品特性:

本产品。

- 1. 更精细的纳米级技术配方。
- 表面很轻微度的拉毛或脏纹请直接用本品擦拭抛光。
- 一般先用"划痕消除擦亮膏"前道 处理后,再使用本品进行更好效果的 表面抛光。
- 4.本产品具有表面保护膜作用。

# 使用介绍:

- 1.清理干净压克力表面,找到划痕。 2.挤少量膏体到专用超软擦拭布,稍 适度用力来回反复擦拭有轻度划痕的 压克力表面,1-2分钟内可重复沾膏擦 拭几次,然后用新的清洁软棉布轻轻 擦干净余下的变干膏体。
- 假如对此时的表面还是有点不满意, 可以用本拋光膏再次重复擦拭,或先 用擦亮膏粗拋再用本品擦拭,直到你 得到更满意的结果。
- 4. 若表面划痕太深,建议先用1200目 以上耐水砂纸扩大面积湿磨,磨掉深 痕后擦干净(表面变毛),然后再用 擦亮膏擦拭,再使用水抛光膏手工反 复擦拭,这样效果肯定更好。











Special soft fabric for wiping acryl.

Super soft ,super fine ,super adsorptive

It can be washed and used more times. 压克力专用擦拭软布: 超柔软、

超精细.

超吸水

清洗干净后可多次使用。



1 packaging= 1 model A+1 model B +4 special fabric 1 carton=72 packages G.W=16kg Volume=48×30×39cm<sup>3</sup>

# 亚克力划痕抛光 (消除)擦亮膏 Wipe-polishhing for acrylic

## 适用范围:

消除亚克力表面轻微划痕、祛除压克力表面的灰垢、脏纹、沅渍、还原亚克力 高透色泽及产品翻新。

#### APPLICATION:

Erasing the slight scratches on the surface of acrylic; get rid of the dirts, stains and scratches on the acrylic surface, and recover its brightness; specially suitable for renew of the acrylic products.

# 产品特点:

纳米技术配方、快速清除表面轻于度的拉毛或脏纹、具有表面保护膜作用。

#### Feature:

Super-fine recipe of nanotechnology; erasing the slight scratches on the surface of acrylic; protection membrane covers on the acrylic surface.

规格: 130g/套72套/箱 重量: 16KG 体积: 48\*30\*39cm

# 纳米颗粒效果亮洁如新

广泛应用与各类亚克力表面抛光



乐器表面抛光翻新



车灯抛光翻新



柜台抛光翻新



鱼缸抛光翻新